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Protokół z XXXVI sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się w dniu 22 listopada 2021 roku 
w trybie zdalnym, w godzinach 18.13 – 20.50 

 
W związku z tym, że sesja odbywała się w trybie zdalnym, przed rozpoczęciem obrad została 
sprawdzona lista obecności. Listę odczytał Janusz Banaś – Członek Zarządu. 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Kazimierz Bożek, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum pozwalające 
na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przypomniał, że obrady są nagrywane, a nagrania z sesji publikowane 
na stronie internetowej Dzielnicy. 
 
Ad. 2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad (załącznik nr 2). 
Następnie Przewodniczący Kazimierz Bożek poinformował, że wpłynęły wnioski o włączenie 
projektów uchwał do porządku obrad z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 i 5 
Statutu i poddał je pod głosowanie: 

− wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia 
inwestycyjnego przy ul. Macedońskiej w Krakowie (druk nr 323).  
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 17 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako 
podpunkt a przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

‒ wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia 
inwestycyjnego przy ul. Cechowej w Krakowie (druk nr 324). 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
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Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 17 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako 
podpunkt b przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

‒ wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia 
inwestycyjnego przy ul. Liników/Poturalskiego w Krakowie (druk nr 325). 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 17 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako 
podpunkt c przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

‒ wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie instalacji znaków B-36 na 
ul. E. Heila w Krakowie (druk nr 326). 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
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Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 17 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako 
podpunkt d przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

‒ wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie instalacji progu zwalniającego na 
ul. Bujaka w Krakowie (druk nr 327). 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - przeciw 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 16 głosów „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako 
podpunkt e przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

‒ wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie opinii dot. projektu przebudowy 
ul. Cechowej (druk nr 328). 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
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Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 17 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 
5, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

‒ wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie montażu słupków U-12c na 
ul. Czarnogórskiej w Krakowie (druk nr 329). 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - nie głosował 
Krzysztof Sułowski - za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 16 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 
6, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

‒ wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie instalacji progów zwalniających na 
ul. Wysłouchów oraz ul. Bojki w Krakowie (druk nr 330). 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
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Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – wstrzymuje się  
Miłosz Mleczek – wstrzymuje się 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 15 głosów „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 
7, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

‒ wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie opinii dot. koncepcji Parku Leśnego 
Bonarka (druk nr 331). Ponieważ wniosek nie został zgłoszony przez wystarczająca grupę 
członków Rady, aby Radni mogli przyłączyć się do wniosku przeprowadzono głosowania 
imienne. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 17 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” – wniosek poparty 
przez wystarczającą grupę członków Rady. Następnie Rada przystąpiła do głosowania 
wniosku o włączenie projektu uchwały pod obrady. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
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Miłosz Mleczek - za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 17 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” – wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 
8, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 
Porządek obrad obejmuje następujące punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3) Informacje Radnych Miasta Krakowa. 
4) Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2021 - projekt Zarządu (druk nr 322). 

5) Projekt uchwały w sprawie opinii dot. projektu przebudowy ul. Cechowej – projekt Zarządu 
(druk nr 328). 

6) Projekt uchwały w sprawie montażu słupków U-12c na ul. Czarnogórskiej w Krakowie – 
projekt Zarządu (druk nr 329). 

7) Projekt uchwały w sprawie instalacji progów zwalniających na ul. Wysłouchów oraz 
ul. Bojki w Krakowie – projekt Zarządu (druk nr 330). 

8) Projekt uchwały w sprawie opinii dot. koncepcji Parku Leśnego Bonarka – projekt Zarządu 
(druk nr 331). 

9) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 
a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy 

ul. Macedońskiej w Krakowie (druk nr 323), 
b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Cechowej 

w Krakowie (druk nr 324), 

c) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy 
ul. Liników/Poturalskiego w Krakowie (druk nr 325), 

d) projekt uchwały w sprawie instalacji znaków B-36 na ul. E. Heila w Krakowie (druk nr 
326), 

e) projekt uchwały w sprawie instalacji progu zwalniającego na ul. Bujaka w Krakowie 
(druk nr 327). 

10) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności. 
11) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi. 
12) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. 
13) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej. 
14) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji. 
15) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
16) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 
17) Oświadczenia i komunikaty. 
18) Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. W punkcie tym głos zabrał Radny Krzysztof 
Sułowski, który przedstawił założenia przygotowanego przez niego programu budowy 
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parkingów lokalnych oraz poprosił o sugestie i opinie. W dyskusji głos zabrali Radni: Krystyna 
Gawrysiak, Krzysztof Sułowski, Zofia Filipowicz. 
 
Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2021 - projekt Zarządu (druk nr 322) 
przedstawił Przewodniczący Rady. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada 
przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 17 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” - Rada podjęła Uchwałę 
Nr XXXVI/313/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 22 listopada 2021 roku. 
 
Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie opinii dot. projektu przebudowy ul. Cechowej – 
projekt Zarządu (druk nr 328) przedstawił Przewodniczący Rady. W związku z brakiem 
zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
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Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 17 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” - Rada podjęła Uchwałę 
Nr XXXVI/314/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 22 listopada 2021 roku. 
 
Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie montażu słupków U-12c na ul. Czarnogórskiej 
w Krakowie – projekt Zarządu (druk nr 329) przedstawił Przewodniczący Rady. W związku 
z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem 
uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – wstrzymuje się 
Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 16 - „za”, 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący się” - Rada podjęła Uchwałę 
Nr XXXVI/315/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 22 listopada 2021 roku. 
 
Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie instalacji progów zwalniających na ul. Wysłouchów 
oraz ul. Bojki w Krakowie – projekt Zarządu (druk nr 330) przedstawił Przewodniczący 
Rady. W dyskusji udział wzięli Radni: Miłosz Mleczek, Kazimierz Bożek, Marcin Burek, 
Krzysztof Sułowski, Marek Kubla, Krystyna Gawrysiak. Następnie Rada przystąpiła do 
głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – przeciw 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz – wstrzymauje się 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – przeciw 
Miłosz Mleczek – przeciw 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski – wstrzymuje się 
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Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - nieobecny 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 11 - „za”, 3 - „przeciw”, 2 - „wstrzymujące się” - Rada podjęła Uchwałę 
Nr XXXVI/316/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 22 listopada 2021 roku. 
 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Urszula Żuradzka. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją dot. m.in. uwzględnienia uwag Rady Dzielnicy do projektów 
przebudowy rond na ul. Łużyckiej, jednego kierunku w ul. Turniejowej. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z omyłkowym pominięciem jednego punktu 
w porządku obrad, będzie on teraz procedowany.  
 
Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie opinii dot. koncepcji Parku Leśnego Bonarka – 
projekt Zarządu (druk nr 331) przedstawił Przewodniczący Rady. W związku z brakiem 
zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz – za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski – za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - nieobecny 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 16 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” - Rada podjęła Uchwałę 
Nr XXXVI/317/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 22 listopada 2021 roku. 
 
Rada powróciła do procedowania punktu 9. 
 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 
Głos zabrała Radna Zofia Filipowicz, która zwróciła uwagę na słabo oświetlone przejścia dla 
pieszych.  

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy 
ul. Macedońskiej w Krakowie (druk nr 323) przedstawiła Przewodnicząca Komisji. 
W dyskusji głos zabrali Radni: Miłosz Mleczek, Krystyna Gawrysiak. Przewodniczący 
Rady przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu. Następnie Rada przystąpiła 
do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
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Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - za 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - nieobecny 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 16 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” – Rada podjęła 
Uchwałę Nr XXXVI/318/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 22 
listopada 2021 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Cechowej 
w Krakowie (druk nr 324) przedstawiła Przewodnicząca Komisji. W dyskusji głos 
zabrali Radni: Krystyna Gawrysiak, Marcin Bałaga, Miłosz Mleczek, Kazimierz Bożek, 
Zofia Filipowicz. Przewodniczący Rady przekazał informację o pozytywnej opinii 
Zarządu. Następnie Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem 
uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - nie głosował 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - nieobecny 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 14 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” - Rada podjęła 
Uchwałę Nr XXXVI/319/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 22 
listopada 2021 roku. 

c) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy 
ul. Liników/Poturalskiego w Krakowie (druk nr 325) przedstawiła Przewodnicząca 
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Komisji. W dyskusji głos zabrał Radny Janusz Banaś. Radny Adam Zabdyr zgłosił 
poprawkę do projektu uchwały. Następnie Rada przystąpiła do głosowania imiennego 
nad zgłoszoną poprawką. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - nieobecny 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 15 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” – poprawka 
została przyjęta. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - nieobecny 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 15 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” – Rada podjęła 
Uchwałę Nr XXXVI/320/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 122 
listopada 2021 roku.  

d) projekt uchwały w sprawie instalacji znaków B-36 na ul. E. Heila w Krakowie (druk nr 
326) przedstawiła Przewodnicząca Komisji. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
Przewodniczący Rady poinformował o pozytywnej opinii Zarządu. Następnie Rada 
przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
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Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - nieobecny 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 15 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” - Rada podjęła 
Uchwałę Nr XXXVI/321/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 22 
listopada 2021 roku. 

e) projekt uchwały w sprawie instalacji progu zwalniającego na ul. Bujaka w Krakowie 
(druk nr 327) przedstawiła Przewodnicząca Komisji. Przewodniczący Rady 
poinformował o pozytywnej opinii Zarządu. W dyskusji głos zabrali Radni: Miłosz 
Mleczek, Kazimierz Bożek, Krystyna Gawrysiak, Marcin Burek, Marek Kubla, Urszula 
Żuradzka, Krzysztof Stanek. Przewodniczący Rady poinformował o pozytywnej opinii 
Zarządu. Następnie Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem 
uchwały. 
Marcin Bałaga – nie głosował 
Janusz Banaś - za 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - nie głosował 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - nieobecny 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek –wstrzymuje się 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek – nieobecna 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - nieobecny 
Urszula Żuradzka - za 
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Wynik głosowania: 12 - „za”, 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący się” - Rada podjęła 
Uchwałę Nr XXXVI/322/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 22 
listopada 2021 roku. 

 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawił Przewodniczący Komisji Maciej Wojtczak. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała z bieżącą korespondencją. Poruszyła również kwestie przestrzegania obostrzeń 
epidemiologicznych oraz przepisów ruchu drogowego w rejonie skrzyżowania Witosa – 
Nowosądecka – Łużycka. 
 
Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Marek Kubla. 
W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
Przewodniczący Komisji podsumował obecną edycję Budżet Obywatelski oraz poruszył 
kwestię zmiany składu Rady Budżetu Obywatelskiego. 
Radna Zofia Filipowicz przedstawiła swoje obawy co do ogólnodostępności projektu, który ma 
być realizowany przy ul. Malborskiej. Głos w tej sprawie zabrała Radna Krystyna Gawrysiak. 
Radna Krystyna Gawrysiak zwróciła również uwagę na zaangażowanie włożone przez 
Radnych w projekt dotyczący ogródka przy ul. Heila. 
Na temat ogólnodostępności projektu głos zabrał Radny Marek Kubla, a Radny Miłosz Mleczek 
poruszył kwestię dostępności boisk przy szkołach. 
 
Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił przewodniczący Komisji 
Miłosz Mleczek. Poinformował, że jest już Monografia Kapliczek Podgórza Duchackiego. 
W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją.  
Radna Zofia Filipowicz przekazała podziękowania za monografię od proboszcza parafii na 
Woli Duchackiej. 
Radna Krystyna Gawrysiak podziękowała Panu Dulińskiemu, za odnalezienie kolejnych 
kapliczek i uzupełnienie wydania. 
 
Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawił Przewodniczący 
Komisji Marcin Burek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Dawid Klempka. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 15. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Krystyna Gawrysiak. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją dotyczącą m.in. budowy skateparku przy ul. Cechowej, Parku 
Leśnego Bonarka, wycinki drzew. 
 
Ad. 16. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Magdalena Soja. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją oraz dokonała weryfikacji wniosków na paczki. 

 
Ad. 17. Oświadczenia i komunikaty: 
W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

− Przewodniczący Rady przekazał informacje na temat zwoływania posiedzeń Komisji. 

− Przewodniczący Rady poprosił o wypełnienie ankiety, która była przesłana Radnym. 

− Radna Krystyna Gawrysiak poruszyła sprawę dekretowania pism. Głos w tej sprawie 
zabrał Radny Adam Zbdyr. 
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− Radna Zofia Filipowicz poruszyła temat doświetlenia przejść dla pieszych. Głos w tej 
sprawie zabrali Radni: Kazimierz Bożek, Janusz Banaś, Krystyna Gawrysiak, Dawid 
Klempka. 

− Przewodniczący Komisji podali terminy posiedzeń: 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 15 grudnia 2021 r. godz. 17.30 
Komisja Sportu i Rekreacji  15 grudnia 2021 r.  godz. 18:00 
Komisja Mieszkaniowa 16 grudnia 2021 r. godz. 16:30 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej 16 grudnia 2021 r. godz. 17:30 
Komisja Rewizyjna 16 grudnia 2021 r. godz. 18:30 
Komisja Kultury 16 grudnia 2021 r. godz. 18:00 
Komisja Infrastruktury 15 grudnia 2021 r.  godz. 18.30 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności  15 grudnia 2021 r. godz. 17.00 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego … 14 grudnia 2021 r. godz. 16.00 
 

Ad. 18. Zamknięcie sesji 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady Kazimierz Bożek o godz. 20:50 zamknął obrady XXXVI sesji Rady Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 

 
Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Kazimierz Bożek 
 


